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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №37

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 16.02.2021г. от 10:00 часа

Днес, 16.02.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Г-н Михаил Паргов предложи да се отложи допълнителната точка поради това, 
че не е спазено времето за предоставяне на допълнителната точка, според 
правилника.

Гласуване:
Едрева - против
Бориславов - въздържал се
Антов - х
Кръстева - за
Койчев - против
Калановски - за
Стефанова - за
Вучев - против
Стамаотв - против
Виделов - за
К Паргов - за
М. Паргов - за
С. Колев - против

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 5

Против 6

Въздържали се 1



Комисията подкрепи проекта за дневен ред без допълнителната точка с 12 гласа 
“за”.

По т. 1 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК66-1398/10.02.2021г. относно: Съставяне и приемане на Сборен 
бюджет на Столична община за 2021год. с вносител Йорданка Фандъкова - кмет на 
Столична община

Г-жа Малина Едрева каза, че това е първо разглеждане на бюджета, който ще се гласува 
на следващото заседание на ПК.

Г-н Дончо Барбалов запозна с общия размер на бюджета. Обърна внимание на 
средствата за образование и култура. Предвидени са средства за театрите и дирекция 
„Култура“. Важен момент е и Проектът „Топлоцентрала“. Очаква се сериозно 
строителство на детски градини. Включен е и обектът „Водна паша“

Г-н Калановски запита дали в капиталовата програма са включени Античния мавзолей 
и какво е положението с баните в Банкя и Овча купел. Няма средства за възстановяване 
къщите на Гешов и Райна княгиня. Не са предвидени средства за увеличаване на 
заплатите на театралните артисти и библиотекарските служители.

Д-р Тодор Чобанов взе отношение по въпросите поставени от г-н Калановски. За къщата 
на Гешов са внесени сигнали за безстопанственост. Банята в Банкя е във висока степен 
на завършеност и не е открита. Инвестиции ще се правят. Във връзка с възнагражденията 
обясни, че има 10 % увеличение в театрите. Многократно е обяснено как се формират те 
в общинските театри. Няма година без увеличение на субсидията, Театрите задържат 
приходите си както правят и музеите. Има решение на СОС за къщата на Райна Княгиня, 
но дарителят до момента не е превел средствата. Районният кмет е обезопасил къщата, 
но след като няма субсидии ще се наложи той да внесе доклад за подпомагане.

Г-н Диян Стаматов изрази задоволство от средствата отделени за образование и 
ударното строителство на детските градини, за ремонт на училища. Много важно е 
непрекъснатото увеличение на заплатите в сферата на образованието.

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-НЦ62-33/9/12.02.2021г. относно: Отсрочване и разсрочване на 
публични общински вземания за местен Данък върху недвижимите имоти в размер на 
100 00лв. за срока над една год. и за местна Такса за битови отпадъци над 30 000лв. за 
срока над една година на Съюза на българските филмови дейци, ЕИК 000703504, на 
основание чл.4.ал.7, и чл.9а,.ал.5 от ЗМДТ с вносители Малина Едрева председател на 
ПК по ОКНКМ и Дончо Барбалов - зам.-кмет на Столична община 
Председателството се поема от г-н Б. Бориславов.

Г-жа Малина Едрева представи предложението подписано от новия директор, г-н 
Милко Лазаров. Касае се за натрупани задължения от минали години, като е представен 
погасителен план в рамките на следващите 5 години.



Г-н Калоян Паргов заяви, че докладът е свързан с бюджета, който ще се разглежда и 
зададе въпрос към г-н Барбалов дали има други организации със сходни проблеми и това 
предвидено ли е в бюджета?

Г-жа Малина Едрева предложи въпросът на Г-н Калоян Паргов да бъде разгледан в т. 
Разни или при разглеждането на бюджета.а вниманието да се насочи към предложения 
доклад.
Г-н Калоян Паргов възрази защото въпросът му е свързан с доклада.

Г-н Дончо Барбалов отговори конкретно по въпроса. НДК също има затруднения но се 
търси решение.

Г-н Калоян Паргов заяви, че ако има такъв подход той трябва да се приложи и към 
другите подобни институции. НДК печели от дейността си и е проблем на държавата.

Г-н Дончо Барбалов увери, че има равнопоставен подход към всички културни 
институции.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА20-ВК08-648/3/21.10.2020г. относно: Преименуване на улица на 
територията на район „Банкя“ с името „Михайловски ручей“ с вносител Рангел Марков 
- кмет на район „Банкя“
Г-н Рангел Марков разясни необходимостта от преименуването предвид две улици със 
същото име.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против няма

Въздържали се няма



По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА20-ВК08-14207/05.11.2020г. относно: Преименуване на улична 
отсечка от бул. „Рожен“ започваща от О.Т. 15 до О.Т. 16.А по плана за регулация на м. 
"Илиянци", район Надежда - Столична община с името „Перелик“ с вносител Димитър 
Димов - кмет на район „Надежда“
Г-жа Виктория Аралска, която замества кмета, който е в болнични, обясни, че поради 
дублиране на адреси се налага това преименуване.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА20-ВК08-7305/3/10.11.2020г. относно: Преименуване на улица м. „е.
Владая“ с името „Офелиите“ с вносител Теодор Петков - кмет на район „Витоша“

Г-и Теодор Петков обясни, че това е старото име на улицата, за да се избегне дублиране.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА20-ВК08-16266/16.12.2020г. относно: Именуване на безименни улици 
в кв. „Димитър Миленков“ район „Искър“ с вносител Ивайло Цеков - кмет на район 
„Искър“

Г-н Ивайло Цеков представи дългия процес с предложенията, които са на гражданите. 
В кв. Миленков до момента е имало само имена на къщи, което е водило до редица 
неудобства.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:



I. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като прави следното 
изменение:
- в т. 1 от проекта за решение, наименованието да се чете „ген. Константин 

Каварналиев“

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА16-НЦ62-1422/5/12.02.2021г.относно: Поставяне на паметна плоча на 
проф. д-р Георги Лозанов на сградата, където е живял в гр. София, ул.”Оборище” № 66 
с вносители Димитър Вучев и Симеон Колев - общински съветници

Г-н Димитър Вучев представи предложението за паметна плоча на бележития учен, 
признат по-малко в България, отколкото по света. В доклада са приложени подписката 
и проекта, като всички разходи ще бъдат за сметка на Фондацията.
Г-жа Бодурова благодари за поканата и за думите изказани за професора. Зад 
подписката стоят 400 преподаватели, обучени от него, както и много курсисти. Плочата 
е благодарение на средствата събрани от тях.
Г-жа Малина Едрева запозна ПК с надписа.
Г-н Симеон Колев добави, че проф. Лозанов е създал метод познат у нас и по света. Има 
нужда да се почитат точно такива хора, които принадлежат на нашето време.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-1213/05.02.2021 относно: Промяна на бюджета на
Столична община за 1У-то тримесечие на 2020 г. с вносител Дончо Барбалов - зам.- 
кмет на Столична община

Точката е отложена за следващо заседание на ПК.



Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Изготвил:

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

1/А/у /

Костанца Иванова

-С ___  ,
Галина ЕдреЬа

л 1

Борислав Бориславов


